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Hej!

Jag skulle vilja lämna ett medborgarförslag ang. Valla torg och parkmiljön kring
lekplatsen.

Jag har förstått det som att det planeras ny bebyggelse i området och att det i det
förslaget hänvisas till att vi som bor vid valla har tillgång till parkmiljö vid
Årstafältet. Så kommer det bli längre fram men i detta nu och de närmaste åren så
är fältet och mycket av vårt närområde byggarbetsplatser. I och med ytterligare
bebyggelse vid valla torg vill jag uppmärksamma att ett barnperspektiv anammas.
Exempelvis är 5 år för bebyggelse och utan tillgång till trygg och trevlig lekplats är
lång tid för att barn. Även basketplanen som ligger i området används flitigt av
kvarterets barn och ungdomar. Jag förslår därför att den befintliga lekplatsen
utvidgas och rustas upp, tillsammans med den övriga miljön kring lekplatsen för att
göra det till en mer trevlig och trygg plats för barnen. Kanske med mer växtlighet
och gör miljön mer parklik. Och att detta beaktas och planeras för vid kommande
bebyggelse av området.
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